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Pan
Sławomir Chrzanowski
Radny Rady Miasta Kalisza

Szanowny Panie Radny,

w odpowiedzi na interpelację z 16 listopada 2021 roku w sprawie odbioru odpadów
wielkogabarytowych  w  Kaliszu  informuję,  że  wskazane  przez  Pana  miejsca
gromadzenia odpadów zostały uprzątnięte.

Wraz  z  wyczerpaniem  umów  na  odbiór  odpadów  wielkogabarytowych,  Miasto
postanowiło zlecić to zadanie w trybie zamówienia z wolnej ręki PWiK Sp. z o. o.
w  Kaliszu,  które  to  rozwiązanie  zostało  zakwestionowane  przez  poprzedniego
wykonawcę - POM EKO Sp. z o.o.

5  listopada  2021  roku  przedstawiciele  spółdzielni  mieszkaniowych  oraz  zarządcy
nieruchomości zostali poinformowani, że do czasu rozstrzygnięcia odwołania odbiór
odpadów wielkogabarytowych będzie się odbywał w sposób interwencyjny.

22  listopada  Krajowa  Izba  Odwoławcza  ogłosiła  wyrok,  w  którym  nie  podzieliła
stanowiska odwołujących, a tym samym przyznała rację Miastu Kalisz.

Od grudnia bieżącego roku PWiK Sp. z o. o. przedstawi harmonogramy wynikające
z zawartej umowy, zgodnie z którymi będzie regularnie prowadziło odbiory odpadów.

                                                                          Z poważaniem
                                               w z. Prezydenta Miasta Kalisza

/…/
Grzegorz Kulawinek

Wiceprezydent Miasta Kalisza  
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Kalisz, dn. 16 listopad 2021 roku
Sławomir Chrzanowski
Radny Rady Miasta Kalisza

Pan
                            Krystian Kinastowski

                                Prezydent Miasta Kalisza

INTERPELACJA
Zgodnie z §27 Statutu Miasta Kalisza składam interpelację w sprawie pogarszającej się
sytuacji dotyczącej nieodebranych odpadów komunalnych.

Zwracam się do Pana z interpelacją o interwencje w sprawie pogarszającej się sytuacji
z nieodebranymi odpadami komunalnymi, co wyraźnie widać na kilku kaliskich osiedlach.

Dotyczy to  głównie osiedla  Serbinów, Kaliniec,  a  także  przy ul.  Łódzkiej  6  (skąd
pochodzą zdjęcia w załączeniu).

Z wyrazami szacunku

Sławomir Chrzanowski 
Radny Rady Miasta Kalisza
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